
Zápis č. 2/2022 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo dne  

10. listopadu v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu v Jaroslavicích 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 2. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné.  

 

Přítomni: Jan Gazda, Josef Glaser, Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza 

Koňariková, Martin Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Miloš 

Pekárek, Bc. František Rubáček, Mgr. Petr Samek, Petr Zálešák (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Vojtěch Tesař 

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 1/2022 z ustavujícího zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele paní Mgr. Terezu 

Koňarikovou a pana Josefa Juhaňáka. 

 

Návrh usnesení č.1: 

ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu Vasmanskou a 

ověřovatele zápisu paní Mgr. Terezu Koňarikovou a pana Josefa Juhaňáka. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 3 se zdržel 

Usnesení č. 1/2/2022: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou a ověřovatele zápisu paní Mgr. Terezu Koňarikovou a pana Josefa 

Juhaňáka. 

 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Rozpočtové opatření č. 7 a 8/2022 

3. Zřízení komisí – kulturní + stavební, bytová a pro výběrová řízení 



a) Určení počtu členů komisí 

b) Volba předsedy komisí 

c) Volba členů komisí 

d) Rozhodnutí o odměnách členů komisí 

4. Volba členů DSO Jaroslavice, Slup a DSO Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice, 

volba zástupce do spolků MAS, Daníž a Znojmoregion 

5. Informace o jednacím řádu ZO 

6. Plán strategie rozvoje obce Jaroslavice na období 2022 – 2026 – info 

7. Informace o průběhu výstavby inženýrských sítí pro 18 RD – I. etapa „U Hřiště“ 

8. Inventarizace obce Jaroslavice za rok 2022 

9. Došlá pošta, různé   

10. Diskuse 

11. Závěr 

 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2/2/2022: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Rozpočtové opatření č. 7 a 8/2022 – rozpočtová opatření obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání, jde pouze o přesuny mezi položkami, výše rozpočtu se nemění, 

rozpočtové opatření č. 7/2022 je přílohou č. 3 tohoto zápisu, rozpočtové opatření č. 8/2022 je 

přílohou č. 4 tohoto zápisu. 

ZO bylo seznámeno s rozpočtovými opatřeními č. 7 a 8/2022. 

 

ad 3) Zřízení komisí – kulturní + stavební, bytová a pro výběrová řízení – starosta 

sdělil, že po domluvě s místostarosty navrhují zřídit 3 komise – 1) kulturní komisi, 2) stavební 

a bytovou komisi a 3) komisi pro výběrová řízení. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, zda by 

neměly být spojené komise pro výběrová řízení a stavební a bytová komise, tak jako 

v minulém volebním období. 

Starosta se dal hlasovat kdo je pro spojení uvedených komisí. 

Hlasování: pro 0 

Starosta sdělil, že v minulém volebním období spojená komise měla hodně členů a někteří se 

proto všech jednání neúčastnili, pokud budou komise rozdělené budou se muset účastnit. Mgr. 

Mariánusová se vyjádřila, že pokud to splní účel, není proti. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO zřizuje kulturní komisi, stavební a bytovou komisi a komisi pro 

výběrová řízení. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/2/2022: ZO zřizuje kulturní komisi, stavební a bytovou komisi a komisi pro 

výběrová řízení. 

 

Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že kulturní komise by měla mít nejméně 5 členů, protože mají 

hodně práce a navrhla jako předsedkyni kulturní komise paní Mgr. Koňarikovou. 

 



Návrh usnesení č. 4: ZO volí předsedu kulturní komise paní Mgr. Terezu Koňarikovou. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/2/2022: ZO volí předsedu kulturní komise paní Mgr. Terezu Koňarikovou. 

 

Starosta navrhl jako předsedu stavební a bytové komise pana Luďka Juhaňáka. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO volí předsedu stavební a bytové komise pana Luďka Juhaňáka. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 5/2/2022: ZO volí předsedu stavební a bytové komise pana Luďka Juhaňáka. 

 

Starosta navrhl, že v komisi pro výběrová řízení bude on a místostarostové, přičemž starosta 

bude komisi předsedat. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO volí předsedu komise pro výběrová řízení pana Petra Zálešáka. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 6/2/2022: ZO volí předsedu komise pro výběrová řízení pana Petra Zálešáka. 

 

Starosta vyzval zastupitele a přítomné občany, aby navrhli členy kulturní komise: paní Mgr. 

Mariánusová navrhla členy kulturní komise paní Bc. Veroniku Jugovou z Jarmínku a paní 

Mgr. Vendulu Čížkovou za hasiče. Pan Bc. Rubáček navrhl jako člena kulturní komise pana 

Jana Holého. Pan Kozlík navrhl jako člena kulturní komise pana Josefa Glasera. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO volí členy kulturní komise: Bc. Veroniku Jugovou, Mgr. Vendulu 

Čížkovou, Jana Holého a Josefa Glasera. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 7/2/2022: ZO volí členy kulturní komise: Bc. Veroniku Jugovou, Mgr. Vendulu 

Čížkovou, Jana Holého a Josefa Glasera. 

 

Starosta navrhl jako členy stavební a bytové komise pana Martina Kozlíka a pana Josefa 

Juhaňáka, pan Bc. Rubáček navrhl jako člena stavební a bytové komise pana Mgr. Petra 

Samka, paní Mgr. Mariánusová navrhla jako člena stavební a bytové komise pana Petra 

Mariánuse. 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO volí členy stavební a bytové komise: Martina Kozlíka, Josefa 

Juhaňáka, Mgr. Petra Samka a Bc. Petra Mariánuse. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 3 se zdrželi 

Usnesení č. 8/2/2022: ZO volí členy stavební a bytové komise: Martina Kozlík, Josefa 

Juhaňáka, Mgr. Petra Samka a Bc. Petra Mariánuse. 

 



Starosta navrhl jako členy komise pro výběrová řízení místostarosty – pana Jana Gazdu a 

pana Bc. Františka Rubáčka, paní Mgr. Eva Mariánusová se přihlásila, že má zájem být 

členem této komise. Starosta vyzval zastupitele, aby si do příštího zasedání rozhodli, kdo další 

bude členem komise pro výběrová řízení. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO volí členy komise pro výběrová řízení: Jana Gazdu, Bc. Františka 

Rubáčka a Mgr. Evu Mariánusovou Juhaňákovou. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 9/2/2022: ZO volí členy komise pro výběrová řízení: Jana Gazdu, Bc. Františka 

Rubáčka a Mgr. Evu Mariánusovou Juhaňákovou. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje, že kulturní komise, stavební a bytová komise a komise 

pro výběrová řízení budou pětičlenné. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 10/2/2022: ZO schvaluje, že kulturní komise, stavební a bytová komise a komise 

pro výběrová řízení budou pětičlenné. 

 

Odměny – starosta navrhl odměnu pro komise stejnou jako pro členy výborů – 2 400,- Kč, pro 

nečleny zastupitelstva obce – 1 700,- Kč, jako v minulém volebním období, zastupitelé 

souhlasili. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO stanovuje měsíční odměny za výkon funkcí neuvolněných členů 

zastupitelstva obce a členů komisí a členům komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva obce 

v následujících částkách: 

Člen ZO a předseda komise    2 400.-,Kč 

Člen ZO a člen komise    2 400,- Kč 

Člen komise, který není členem ZO  1 700,- Kč. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/2/2022: ZO stanovuje měsíční odměny za výkon funkcí neuvolněných členů 

zastupitelstva obce a členů komisí a členům komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva obce 

v následujících částkách: 

Člen ZO a předseda komise    2 400.-,Kč 

Člen ZO a člen komise    2 400,- Kč 

Člen komise, který není členem ZO  1 700,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje poskytování odměn pro neuvolněné členy zastupitelstva, 

předsedy a členy komisí, ve výši schválené usnesením č. 11/2/2022, od 11.11.2022, s tím, že 

odměny se při sloučení více funkcí nesčítají. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/2/2022: ZO schvaluje poskytování odměn pro neuvolněné členy 

zastupitelstva, předsedy a členy komisí, ve výši schválené usnesením č. 11/2/2022, od 

11.11.2022, s tím, že odměny se při sloučení více funkcí nesčítají. 



 

ad 4) Volba členů DSO Jaroslavice, Slup a DSO Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice, volba 

zástupce do spolků MAS, Daníž a Znojmoregion - starosta informoval, že je potřeba 

schválit členy valných hromad svazků, sdělil, že do svazku DSO Jaroslavice, Slup je potřeba 

schválit 4 členy VH, z celkového počtu 7 členů, do svazku DSO Jaroslavice, Hrádek, 

Dyjákovice je potřeba schválit 5 členů VH z celkového počtu 15 členů. Do DSO J,S starosta 

navrhl sebe a místostarosty + pana Luďka Juhaňáka, paní Mgr. Mariánusová navrhla za jejich 

stranu pana Vojtěcha Tesaře, protože se zajímá o životní prostředí. Pan Luděk Juhaňák se 

návrhu vzdal. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje členy Valné hromady Dobrovolného svazku obcí 

Jaroslavice, Slup – Petra Zálešáka, Jana Gazdu, Bc. Františka Rubáčka a Vojtěcha Tesaře. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 13/2/2022: ZO schvaluje členy Valné hromady Dobrovolného svazku obcí 

Jaroslavice, Slup – Petra Zálešáka, Jana Gazdu, Bc. Františka Rubáčka a Vojtěcha Tesaře. 

 

Do DSO J, H, D starosta navrhl sebe, místostarosty, pana Vojtěcha Tesaře a pana Josefa 

Juhaňáka. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje členy Valné hromady Dobrovolného svazku obcí 

Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice – Petra Zálešák, Jana Gazdu, Bc. Františka Rubáčka, 

Vojtěcha Tesaře a Josefa Juhaňáka. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 14/2/2022: ZO schvaluje členy Valné hromady Dobrovolného svazku obcí 

Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice – Petra Zálešák, Jana Gazdu, Bc. Františka Rubáčka, 

Vojtěcha Tesaře a Josefa Juhaňáka. 

 

Starosta sdělil, že je potřeba schválit, kdo nás bude zastupovat ve spolcích Daníž, MAS a  

Znojmoregion a navrhl, že nás budou ve všech spolcích zastupovat on a místostarostové.  

Mgr. Mariánusová navrhla, aby nás zastupovali ve Znojmoregionu dva- paní Mgr. 

Koňariková, jako předsedkyně kulturní komise a starosta, pan Petr Zálešák. Starosta sdělil, že 

stačí, když tam bude Mgr. Koňariková, že tam nemusí být oba, domnívá se, že na schůzi může 

vždy jen jeden. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že by bylo potřeba, aby s tím ze začátku Mgr. 

Koňarikové starosta pomohl.  

 

Návrh usnesení č. 15: ZO volí zástupce spolku MAS, Daníž a Znojmoregion – pana Petra 

Zálešák, pana Jana Gazdu, pana Bc. Františka Rubáčka a paní Mgr. Terezu Koňarikovou. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/2/2022: ZO volí zástupce spolku MAS, Daníž a Znojmoregion – pana Petra 

Zálešák, pana Jana Gazdu, pana Bc. Františka Rubáčka a paní Mgr. Terezu Koňarikovou. 

 

ad 5) Informace o jednacím řádu ZO – starosta sdělil, že zastupitelům byl zaslán jednací 

řád ZO, který platil minulé volební období, požádal zastupitele, aby si ho do příště 

nastudovali a poslali do e-mailu připomínky, které starosta projedná s místostarosty, 



připomínky zakomponují do nového jednacího řádu a předloží ho na příštím zasedání ke 

schválení. 

ZO bylo seznámeno s přípravou jednacího řádu. 

 

ad 6) Plán strategie rozvoje obce Jaroslavice na období 2022 – 2026 – info – starosta 

sdělil, že každá strana šla do voleb s nějakou strategií rozvoje obce, proto požádal zastupitele, 

aby mu poslali do e-mailu návrhy, které poté probere s místostarosty, dají všechny návrhy 

dohromady a předloží ho na příštím zasedání ke schválení.  

ZO bylo seznámeno s přípravou plánu strategie rozvoje obce Jaroslavice na období 2022 – 

2026. 

 

ad 7) Informace o průběhu výstavby inženýrských sítí pro 18 RD – I. etapa „U Hřiště“ 

– starosta informoval, že stavba sice finišuje, ale nyní na podzim pan XXX objevil několik 

závažných nedostatků, zjistili, že firma DUMA nepostupuje podle projektu, zaměnili kabel 

pro veřejné osvětlení, přičemž fakturace proběhla podle rozpočtu. Nyní měli 3 kontrolní dny, 

kde se věnovali záměně kabelu, projektant nakonec rozhodl celý kabel vykopat a vyměnit za 

ten co tam patří, protože by s tím v budoucnu byly problémy. Další nedostatky objevil pan 

XXX v šachtách, které jsou v rozporu s projektovou dokumentací, šachty nebyly 

podbetonovány, budou se muset vykopat, pouze pokud vlastník nebude souhlasit 

s vykopáním, podepíše, že se stávajícím provedením šachty souhlasí. Další chyba je ve 

špatných chráničkách u přípojek vodovodního řadu, na což taky upozornil pan XXX, stavební 

dozor na to nepřišel, další problém je podklad pod novou komunikaci – opět nekvalitní. 

Stavba probíhá s tím, že na 28. listopadu má DUMA nasmlouvanou společnost na pokládání 

živice, do konce listopadu by měla být nová komunikace. Paní Mgr. Mariánusová upozornila, 

že než budou pokládat asfalt, musí proběhnout kolaudace, starosta sdělil, že kolaudace 

probíhá postupně. V příštím týdnu by měli vyměnit chráničky. Komunikace se udělá na 

hotovo. Pan XXX se dotázal, na co je tam stavební dozor, když na tyto chyby nedošel, zda by 

neměl být sankcionován. Pan Gazda ještě poukázal na chodník pod hřištěm, je tam svah a 

vysvahování nad chodníkem se v projektu neřešilo, jestli by nebylo lepší, odložit vybudování 

chodníku až na jaro, a nejprve udělat opěrnou zeď, musí se to probrat na stavební komisi. 

Mgr. Mariánusová ještě upozornila, že s chodníky obecně bude problém, protože elektriku 

budou dělat v květnu a všechny chodníky rozkopou, čímž padá spol. DUMA záruka na 

chodníky. Mgr. Samek se vyjádřil, že bychom se měli držet projektu a dotáhnout stavbu co 

nejdříve do konce. 

ZO bylo seznámeno s průběhem výstavby inženýrských sítí v lokalitě U Hřiště. 

 

ad 8) Inventarizace obce Jaroslavice za rok 2022 - starosta informoval, že po skončení 

roku musí proběhnout inventarizace, přednesl přítomným termíny, sdělil, že členové 

inventarizační komise budou proškolení tím, že jim bude zaslána Směrnice o inventarizaci a 

odkaz na platnou vyhlášku č. 270/2010 Sb.,o inventarizaci před započetím práce komise – 

Plán inventur (návrh) obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 5 tohoto 

zápisu. Starosta po dohodě se zastupiteli navrhl toto složení inventarizačních komisí:  

 



Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje inventarizační komise ve složení:   Hlavní inventarizační 

komise: předseda Jan Gazda, členové – Bc. František Rubáček, Petr Zálešák, Iveta Letochová 

a Miluše Juhaňáková, dílčí inventarizační komise č. 1 – dokladová – předseda Mgr. Petr 

Samek, členové – Vojtěch Tesař, Miloš Pekárek a Iveta Letochová, dílčí inventarizační 

komise č. 2 – fyzická (DDHM, zásob) – předseda Josef Juhaňák, členové Mgr. Tereza 

Koňariková a Jan Holý, dílčí inventarizační komise č. 3 – dokladová (movitý a nemovitý 

majetek) – předseda Bc. František Rubáček, členové – Mgr. Bc. Eva Mariánusová 

Juhaňáková a Miroslava Vasmanská, likvidační inventarizační komise – předseda Luděk 

Juhaňák, členové Martin Kozlík a Josef Glaser – pro inventuru roku 2022.  

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 16/2/2022: ZO schvaluje inventarizační komise ve složení:   Hlavní 

inventarizační komise: předseda Jan Gazda, členové – Bc. František Rubáček, Petr Zálešák, 

Iveta Letochová a Miluše Juhaňáková, dílčí inventarizační komise č. 1 – dokladová – 

předseda Mgr. Petr Samek, členové – Vojtěch Tesař, Miloš Pekárek a Iveta Letochová, dílčí 

inventarizační komise č. 2 – fyzická (DDHM, zásob) – předseda Josef Juhaňák, členové Mgr. 

Tereza Koňariková a Jan Holý, dílčí inventarizační komise č. 3 – dokladová (movitý a 

nemovitý majetek) – předseda Bc. František Rubáček, členové – Mgr. Bc. Eva Mariánusová 

Juhaňáková a Miroslava Vasmanská, likvidační inventarizační komise – předseda Luděk 

Juhaňák, členové Martin Kozlík a Josef Glaser – pro inventuru roku 2022.  

 

ad 9) Došlá pošta, různé – zastupitelé obdrželi v podkladech k zasedání 3 nabídky 

havarijního pojištění na hasičské auto, od Kooperativy, od Hasičské vzájemné pojišťovny a 

od Allianz, nabídka od Hasičské je nejlepší za 64 000,- Kč, Allianz je o pár korun dražší. 

Mgr. Mariánusová sdělila, že musíme ale porovnat, zda nám nabízí stejnou kvalitu. Pan Bc. 

Rubáček sdělil, že Allianz má v nabídce i povinné ručení, ale taky tam má věci navíc, které 

nepotřebujeme, oproti tomu Hasičská tam nemá pojištění proti požáru a výbuchu, navíc 

navrhuje přidat do pojištění všechna skla, což by u HVP dělalo 6 800,- Kč. Starosta sdělil, že 

jde o to podle nabízené kalkulace vybrat pojišťovnu, která nám udělá smlouvu na míru, návrh 

bude poté předložen zastupitelstvu ke schválení. Paní XXX se vyjádřila, že jak můžeme 

porovnávat nabídky, když každá nabízí něco jiného. 

Starosta dal hlasovat kdo je pro Kooperativu: 0 pro 

Kdo je pro Allianz: 0 pro 

Kdo je pro Hasičskou vzájemnou pojišťovnu: 10 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje oslovit Hasičskou vzájemnou pojišťovnu na podání 

návrhu smlouvy na havarijní pojištění nového hasičského auta. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 17/2/2022: ZO schvaluje oslovit Hasičskou vzájemnou pojišťovnu na podání 

návrhu smlouvy na havarijní pojištění nového hasičského auta. 

 

Zastupitelé obdrželi v podkladech k zasedání návrh smlouvy pana XXX na odkup pozemku 

parc. č. 8361/3, pan XXX si připravil vlastní návrh, kde již vypadlo předkupní právo pro obec 



a nově je tam platba přes úschovnu, ke které je také návrh smlouvy. Mgr. Mariánusová se 

vyjádřila, že při prodeji tohoto pozemku jsme se již neřídili metodikou, proto může předkupní 

právo vypadnout, hlavně že tam je výhradně pro účel výstavby rodinného domu, co se týká 

úschovny nemá s tím problém, je to jistější, pokud ho neznáme.  

 

Návrh usnesení č. 18: ZO schvaluje kupní smlouvu na prodej stavebního pozemku parc. č. 

8361/3 o výměře 1 044 m2 za částku 1 362 420,- Kč s XXX. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 18/2/2022: ZO schvaluje kupní smlouvu na prodej stavebního pozemku parc. č. 

8361/3 o výměře 1 044 m2 za částku 1 362 420,- Kč s XXX. 

 

Návrh usnesení č. 19: ZO schvaluje Smlouvu o úschově peněz a listin ohledně prodeje 

pozemku parc. č. 8361/3 ve výši 1 362 420,- Kč mezi Obcí Jaroslavice, XXX a XXX. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 19/2/2022: ZO schvaluje Smlouvu o úschově peněz a listin ohledně prodeje 

pozemku parc. č. 8361/3 ve výši 1 362 420,- Kč mezi Obcí Jaroslavice, XXX a XXX. 

 

Dále zastupitelé obdrželi žádost vlastníků vinic v „Motole“, kde se jmenuje viniční trať Na 

Vinicích, a oni chtějí podat žádost o přejmenování viniční trati na název „Marthal“, sice se 

tady používá název Motol, ale to se může plést s nemocnicí, což bylo kdysi vytčeno při 

podávání žádosti o přejmenování. Pan Bc. Rubáček se vyjádřil, že mapa, kde se název 

Marthal vyskytuje, je ještě z dob před Rakouskem-Uherskem, přijde mu to jako 

„poněmčování“, nemá nic proti názvu Motol, který je zde obecně známý, domnívá se, že 

pokud se žádost podá správně, neměl by být problém s tím, aby se viniční trať jmenovala 

„Motol“. Mgr. Samek se vyjádřil, že se jim nelíbí název Na Vinicích, který je nic neříkající o 

poloze, přičemž jde o jednu z nejdůležitějších vinic v Jaroslavicích, vinice „Marthal“ je 

marketingově zajímavější. Starosta navrhl svolat jednání s vlastníky pozemků a nový název 

vinice s nimi ještě probrat. 

ZO bylo seznámeno s žádostí o přejmenování viniční tratě. 

 

Návrh usnesení č. 20: ZO ukládá starostovi svolat jednání s místostarosty a vlastníky vinic 

v lokalitě „Motol“ ohledně přejmenování viniční tratě „Na vinicích“. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 20/2/2022: ZO ukládá starostovi svolat jednání s místostarosty a vlastníky vinic 

v lokalitě „Motol“ ohledně přejmenování viniční tratě „Na vinicích“. 

 

Dále zastupitelé obdrželi v podkladech k zasedání žádosti spolku Jarmínek na spolupořádání 

akcí Svatomartinský průvod a Jaroslavický advent. Paní XXXX se k žádostem vyjádřila, že 

Jarmínek vznikl před čtyřmi roky, je to nezisková organizace, první rok hradili vše ze svého. 

Akce Svatomartinské průvod je stojí okolo 100 tis. Kč, je to jejich největší a nejnáročnější 

akce, další akce dělají především pro děti, oslovili školu, se kterou dělají Moranu a advent, 



spolupracují s ostatními spolky, některé částky se poslední dobou hodně navýšily, bez záštity 

obce je nedokáží zorganizovat, byla by ráda, kdyby spolupráce Jarmínku a obce pokračovala. 

Starosta se vyjádřil, že si nesmírně váží toho, že tyto akce dělají a že s obcí spolupracují, ale 

v žádosti a přiložených celkových nákladech, není vyčíslen žádný příjem, který by tyto 

náklady snižoval, například za prodej skleniček, za prodej občerstvení, vína, které dostali od 

občanů zdarma, souhlasí s tím, že obecní ozvučení není na dobré úrovni, mělo by se s ním 

něco dělat, myslí si, že pódium by se mělo nechat udělat, aby se používalo na všechny akce a 

nepronajímalo se, je rád, že Jarmínek funguje. Dále se mu nelíbí, že ani nikdo neví, že se obec 

na akci finančně spolupodílí. Paní XXXX se vyjádřila, že jeden obecní reproduktor nefunguje 

a má pouze 2 mikrofony, tzn. že když zpívá skupina dětí, dva drží mikrofon, ti jsou slyšet, 

ostatní slyšet nejdou, což rodiče samozřejmě mrzí, je potřeba mít dva sběrové mikrofony, 

které sejmou celou skupinu. Všichni, co na akcích Jarmínku dělají, to dělají bezplatně a ve 

svém volném čase, na každé akci se obci děkuje za podporu. Paní XXXX sdělila, že když 

obec vlastní TOI-TOI, proč ji Jarmínku na akci nenabídla. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že 

dosud po nikom jsme nežádali, aby předložili příjmy, po krojované mládeži – ne, po vinařích 

– ne, Jarmínek na akcích vždy děkuje obci za podporu a chce s obcí spolupracovat, za 4 roky 

existence Jarmínku obec přispěla pouze 32 tis. Kč. Zastupitelé navrhli zakoupit nové ozvučení 

a pořídit mobilní pódium, které se bude používat pro všechny akce. Paní XXXX sdělila, že 

děti se schází každou neděli a nacvičují 1,5 hodiny, proto by bylo škoda, aby nebyly slyšet. 

Pan Kozlík je také pro zakoupení nového ozvučení. Pan Bc. Rubáček se vyjádřil, že obec by 

měla pořídit mobilní pódium do příštího roku. 

 

Návrh usnesení č. 21: ZO schvaluje spolupořádání akcí Svatomartinský průvod a 

Jaroslavický advent společné se spolkem Jarmínek, tím, že uhradí část nákladů ve výši 

68 000,- Kč. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 21/2/2022: ZO schvaluje spolupořádání akcí Svatomartinský průvod a 

Jaroslavický advent společné se spolkem Jarmínek, tím, že uhradí část nákladů ve výši 

68 000,- Kč. 

 

Mgr. Samek se ještě vyjádřil, že na zářijovém zasedání se řešilo, že se přispěje škole na 

dopravu do divadla, zda by se neměla schválit další částka, starosta sdělil, že paní ředitelka se 

zatím neozvala. 

 

ad 10) Diskuse – Mgr. Mariánusová se dotázala na zvýšený výskyt selenu a uranu v naší 

pitné vodě, pan Josef Juhaňák sdělil, že v době, kdy se odebíral vzorek byla porucha, tím to 

vyskočilo, ale máme s tím problém již od té doby, co je úpravna. Starosta sdělil, že tento 

problém objevila paní XXX starosta proto oslovil našeho vodohospodáře, pana XXX, aby 

vypracoval zprávu s vysvětlením, zpráva bude v Jaroslavických novinách. Starosta dále uvedl, 

že selen se nám nedaří odstranit, proto jsme dostali od hygieny výjimku, která ale padá novým 

rokem, kdy vstoupí v platnost nová vyhláška, která dává vyšší limity, protože tento výskyt 

není jen u nás. Před 5 lety tam nic nebylo, celková zpráva bude v novinách. Paní XXXX 

sdělila, že v Hostěradicích měli stejný problém, pořídili zařízení, které to odstraní, náklady 



byly kolem 1 200 000,- Kč. Mgr. Marinusová se vyjádřila, že se s tím musí něco dělat co 

nejdříve a neotálet. Dále Mgr. Mariánusová upozornila na terén na novém hřišti v areálu 

bývalé školičky, kde se jí nelíbí terén, materiál v dopadových plochách se už rozjíždí, nedrží, 

mělo by se to reklamovat. 

ZO bere na vědomí připomínky vznesené na dnešní diskusi. 

 

ad 11) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 19.15 hod. ukončil zasedání. 

 

Přílohy: 

 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Rozpočtové opatření č. 7/2022 

4) Rozpočtové opatření č. 8/2022 

5) Plán inventur na rok 2022  

 

 

V Jaroslavicích dne 16. listopadu 2022 

 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 

 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Josef Juhaňák       .………………………………….. 

 

 

Mgr. Tereza Koňariková     …………………………………… 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


